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Emne: Innspill fra FAU ved Paradis skole i forbindelse med forslaget om nedleggelse av Fana gymnas.
Vedlegg: 

Innspill fra FAU ved Paradis skole i forbindelse med forslaget om nedleggelse av Fana
gymnas.

I forbindelse med Fylkesrådmannens anbefaling om at Fana Gymnas nedlegges grunnet
overkapasitet ønsker FAU ved Paradis Skole å komme med noen innspill.
Fana Gymnas representerer en viktig del av det totale skoletilbudet i området, og er en trygg
og god nabo for våre barn på Paradis skole. Skolene har begge lang historie, utgjør sammen
en viktig kulturbærer for området. For FAU ved Paradis skole er det viktig både å sikre at
argumentene som taler for videreføring av skoletibudet ved Fana blir tatt med i
vurderingene, men det er også viktig for oss å sikre medvirkning i forhold til videre bruk av
skolearealene dersom skolen skulle bli nedlagt.

For mange av de barna som nå går på Paradis skole, vil Fana Gymnas være et naturlig valg
som den nærmeste videregående skolen. Selv om søkertallet har gått ned de siste årene
(hvilket etter stor sannsynlighet skyldes skolens usikre fremtid), mener vi det er viktig å
opprettholde et tilbud i nærmiljøet. Skolen har i tillegg etablert et godt tilbud innenfor
skoleteater, noe som igjen er med å bygge et godt nærmiljø.

      Paradis skole er forventet å vokse med først 100 elever på kort sikt og 100 nye elever på litt
lengre sikt. Dette burde åpne for å tenke nytt rundt mulig deling av arealer mellom fana
Gymnas og Paradis Skole (sambruk – jfr. Skolebruksplan). Dette vil sikre et trygt og godt
skolemiljø, samt redusere transportbehov – og slik sett også være en miljømessig god
løsning.

     

FAU ved Paradis skole  ønsker å være en aktiv samarbeidspartner i behandlingen av de
videre planene, og håper å bli invitert inn i den videre diskusjonen.
 
Vennlig hilsen
FAU ved Paradis skole.
 


